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Ylöjärven kaupungin seuraparlamentti 
 
 
Aika: Tiistai 13.8. klo 17.30–20.32 
 
Paikka: Urheilutalon kabinetti, koulutie 6 
 
Osallistujat:  
 
Emmi Sarvijärvi, Parkkuun Leijonat, Puheenjohtaja 
Sini Aalto, Ylöjärven kaupunki, Valmistelija  
Heikki Puttonen, Ylöjärven kaupunki, Sihteeri  
Ari-Pekka Kangasmäki, Ylöjärven Ilves Ry 
Ari Uusikartano, Shotokan karateseura 
Juha Koljonen, Ylöjärven Ryhti 
Maria Nummela, Ylöjärven Isku 
Timo Mäkinen, Ylöjärven urheilijat 
Erkki Lahtinen, Mutala Jr.  
Arto Paananen, Ylöjärven Pallo 
Raimo Lepistö, Ylöjärven Olkkoset 
Juha Alhamo, Hyvinvointilautakunta  
Ari Jokihaara, Yhdyskuntatekniikan päällikkö 
Kirsi Salojärvi, Tekninen lautakunta 
Sanna Sistonen, Goodwill riders 
Tommi Lindroos, Hämeen liikunta- ja urheilu 
Jussi Tienvieri, Olkkoset 
Kaisa Hakala, Ylöjärven kaupunki 
 
 
Asiat: 
 

1. Kokouksen avaus 
 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen klo. 17.30 
 
 
 
 

2. Lapsiystävällinen kuntamallin esittely Kaisa Hakala. 
 
- Lasten ja nuorten hyvinvointikoordinaattori esitteli Unicef lapsiystävällinen kuntamallia 

seuraparlamentin jäsenille. 
- Keskusteltiin siitä, miten lapsiystävällisyys näkyy liikunta- ja urheiluseuroissa. 

 
3. Ajankohtaiset 
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- Avainhallinta liikuntasalien osalta kaupungintalolta Hanna-Kaisa Mustilalta, 040 1853 493, 
hannakaisa.mustila@ylojarvi.fi, Kuruntie 14, 33470 Ylöjärvi. Lukuun ottamatta Urheilutaloa, 
Kurua. 

- Liikuntasaleissa on hyvin vapaita vuoroja. 
 
 

4. Mapsto 
 

- Ari Jokihaara esitteli Mapston etenemistä, yleisiä alueita sekä kertoi iltavallasta. 
- Työlänojankenttä esittely, rakentaminen 2024–2026. 
- Siltatien kentät, Käytettävissä jo peruskenttänä. Jäädytysjärjestelmän rakentaminen 2025 
- Kuntoportaiden suunnittelu käynnistyy 2025 Lamminpäähän. 
- Aronrannan kehittämishanke on siirretty eteenpäin mm. kaksoisraiteen, maapohjan ja 

meluesteen vuoksi. 
- Soppeenmäki ja Tiuravuoren kenttien tekonurmen uusinnat siirretään Mapstossa eteenpäin. 
- Käytiin keskustelua Räikän katsomon tarpeesta. 

 
Mapsto lausunto: 
 

-  Räikänkentän katsomokate tulisi rakentaa mahdollisimman pian. Eikä sitä saa enää pitkittää. 
 
 
 

4. Hyvinvointi- ja teknisen lautakunnan asiat: 
 
 

- Käytiin läpi seuratoimintaa koskevat asiat kesäajan lautakuntien listoilta. Mm. toiminta-
avustukset sekä Vuorentaustan uusi virkistysalue. 
 

 
 

5. Turvallisemman tilan periaatteet 
 

- Parlamentin osallistujat jaettiin 2-3hlö ryhmiin, jossa työstettiin liikuntapalveluiden 
Turvallisemman tilan periaatteiden pohjalta seuraparlamentin omia periaatteita. 
Liikuntapäällikkö vetää yhteen nämä ja kokoaa seuraavalle kerralle esityksen parlamentin 
Turvallisemman tilan periaatteista. 

 
 

6. Keskustelua isojen salien vuorojaoista tulevaisuudessa 
 

- Keskusteltiin kesä- ja talvikausien rytmittämisen muutoksesta. Seurojen toiveena on talvikauden 
aloitus jo elokuussa. Liikuntapäällikkö huomioi tämän toiveen ja valmistelee uuden 
sisäliikuntasalien kausijaottelun. 

 
 

mailto:hannakaisa.mustila@ylojarvi.fi
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7. Seurojen omat asiat, mitä ongelmia seurojen sisällä on? 
 

- Ylöjärven Ilveksen naisten futsal joukkue ei aloita ensi kaudella. 
- Tekeekö seurat turvallisuusilmoitusta ja liikenteenohjausilmoitusta poliiseille? 
- Hyvin matalalla kynnyksellä täytyy hankkia liikenteenohjaaja ja järjestyksenvalvontaa 

 
 

8. Muut asiat 
 

- Seuraparlamentti piti ajatuksesta vierailla Valkeakosken Seuraparlamentissa tai järjestää 
yhteisen kokouksen heidän kanssaan. 

- Valitaan hyvinvointia arkeen työpajaan osallistujat: tiistai, 10. syyskuuta 2024 16:30-19:45 Emmi 
Sarvijärvi ja pohditaan toista osallistujaa. 

 
 
Seuraava kokous pidetään: 5.11.2024 
 

- Vuoden viimeiseen kokoukseen palkitsemistilaisuuden jatko. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


